

22 November 2023

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer

٢٢ نوفمبر ٢٠٢٣

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

عناية السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي المحترم

Re: Notification from SHUAA Capital psc

الموضوع: تنويه من شعاع كابيتال ش.م.ع

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

With reference to the SHUAA Capital psc's (the "Company") disclosure made on 14th November 2023 regarding the results of the Company's Board of Directors (the "Board") meeting, including the discussion of the consolidated reviewed Financial Statements of the Company for the period ending September 30, 2023, we would like first to apologize to our esteemed shareholders for the delay in publishing the financial statements.

بالإشارة إلى إفصاح شركة شعاع كابيتال ش.م.ع ("الشركة") بتاريخ ١٤ نوفمبر ٢٠٢٣ عن نتائج إجتماع مجلس إدارتها، والتي تضمنت مناقشة البيانات المالية الموحدة والمراجعة للشركة عن الفترة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٣، نود أولاً أن نعتذر للسادة المساهمين عن التأخير في نشر القوائم المالية.

We wish to clarify that the Company's financials were ready for publication since the 14th of November 2023, and the delay remains pending the receipt of certain financial confirmations.

نود التوضيح بأن القوائم المالية للشركة جاهزة للنشر منذ يوم 14 نوفمبر 2023، وإنما يرجع التأخير في نشرها إلى انتظار الحصول على بعض التأكيدات المالية.

Once again, the Board confirms its commitment to disclose the Company's financial results within a few days, and appreciates the shareholders' trust in the Company.

مرة أخرى، يؤكد مجلس إدارة الشركة على التزامه بنشر النتائج المالية للشركة خلال الأيام القليلة القادمة، كما يعرب عن تقديره لثقة السادة المساهمين في الشركة.

Sincerely yours,

Bachir Nawar
Chief Legal and Compliance Officer



وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

بشير النوار
رئيس الدائرة القانونية والالتزام